
Dansk Cyklistforbund, Hillerød afdeling 

Referat af bestyrelsesmøde 24. september 2024 

 

Deltagere: Hanne, Leni, Ole og Mads. Afbud: Henrik, Jesper og Patrick 
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Beslutningsreferat 

Dagsorden. 
  

1. Valg af referent.  Alle 
a. Mads stiller op og vælges ved akklamation 

2. Referat fra sidst. Alle 
a. Under afsnit 3 ”Leni undersøger arrangement for nye borgere” 

i. Leni kontakter Peter Langer og hører, om vi som 
cyklistforbund kan blive inviteret med, eller om nogen af 
foreningerne kan have vores turkatalog med. 

b. Hanne tjekker lige, om den nye introblanket er blevet sendt ud til 
medlemmerne. 

3. Referat fra sidst afholdte ABT udvalgs møde.  Leni 
4. Møde med kommunen om cykelsti Slotsgade rundt om Lille Slotssø. 

Hanne, Ole, Henrik 
a. Vi bør lave en ”lokation tur” på området, så vi også kan diskutere 

det stykke, hvor der ikke er foreslået en bro. 
i. Mandag d. 7. oktober ca. kl. 15 mødes Hanne, Leni og Ole 

foran indgangen til slottet og inspicerer forholdene (og tager 
billeder af hullerne). 

b. Vi bør lave et skriv om vores holdning til området. 
i. Evt. at vi ønsker at hullerne lappes nu, hvor beslutningen 

bliver trukket ud endnu en gang. 
c. Hanne laver en rykker for at få referat fra kommunen fra mødet. 

5. Cykelture med Ukrainere. Hanne, Ole, Leni 
a. Familiecykeltur d. 5. oktober 

i. Hanne holder møde med nogen fra Frivilligcentret i morgen 
ii. Leni hjælper på dagen med cykelholdet 

iii. Mads hjælper med gåturen 
b. Voksen-cykeltur d. 13. oktober 

i. Starter kl. 10:30 ved frivilligcenteret 
6. Hvad ved vi om kommunens budgetforlig? Betydning for veje og 

cyklister. Alle 
a. Budgetaftalen kan findes på kommunens hjemmeside. 
b. Mads udsender materialer, fordi han har dem liggende. 
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c. Byrådsmøderne starter med spørgetid, hvor alle borger kan stille 
spørgsmål til borgmesteren. På den måde kan vi få svar på de ting, 
vi går og undrer os over. De næste byrådsmøder er d. 2/10, 30/10, 
27/11 og 18/12. 

7. Årsmøde d. 26. okt. Hanne 
a. Det bliver Leni og Hanne, der deltager, og Lis er suppleant. 
b. Forslag til årsmødet må gerne sendes til Hanne og Leni, hvis det 

skal sendes videre. 
8. Evt 

a. Skal vi have valgmøde til den kommende generalforsamling? 
i. På næste møde kan vi diskutere, om der skal være valgdebat 

til generalforsamlingen. 
b. D. 29. oktober kl. 17 er der borgermøde på rådhuset om 

hastighedszoner og trafiksanering. 
c. Sten fra Helsingør vil gerne starte en lokalafdeling op. 

i. Han vil gerne fortælle om planerne om en stiforbindelse 
rundt om Esrum sø på et bestyrelsesmøde. 

ii. Hanne ringer og snakker med ham. 
d. Det er svært at finde noget som for alvor informerede om Gent 

i. Hvis nogen har kunne finde noget, må de gerne sende det 
videre. 

9. Næste møde 
a. Onsdag d. 23. oktober kl. 19:30 

 


